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Meer agenten tegen vandalen 

 

NOG GEEN DATUM VOOR KOMST VEILIGHEIDSCAMERA'S OP VRIJHEID 

 

Er gebeuren de jongste weken opnieuw heel wat vandalenstreken in het centrum van Hoogstraten. In 

en rond de uitgaansbuurt sneuvelden al heel wat brievenbussen en sommige slachtoffers troffen zelfs 
uitwerpselen aan in hun portaal. De politie zet een extra patrouille in om tijdens weekendnachten 

toezicht te houden. "De agenten rijden in een anonieme wagen om vandalen te betrappen", zegt 
korpschef Marc Snels. 
 

De vandalen molesteren brievenbussen op en in de buurt van 
de Vrijheid en schamen zich niet voor wildplassen. Sommige 

daders doen zelfs hun behoefte in het portaal van woningen van 

buurtbewoners. "Na een uitgaansnacht treffen we regelmatig 
een hoop braaksel aan in onze hal", klaagt een zelfstandige op 

de Vrijheid. Een andere lokale ondernemer reageert eveneens 

geïrriteerd: "Het inkomhalletje van de appartementen boven 

mijn zaak lijkt in het weekend wel een openbaar urinoir."Het 
probleem situeert zich op de Vrijheid, in de Gelmelstraat, de 

Karel Boomstraat en de Peperstraat. Vooral de jongste weken 
neemt het aantal klachten bij de politie toe. Zowel het 

stadsbestuur als de politie nemen deze zaak ernstig. Om de 

daders te vatten, zet de politie sinds vorige week extra 
manschappen in. "In de nacht van vrijdag op zaterdag en van 

zaterdag op zondag hebben wij een extra ploeg ingezet om de 
plaag te bestrijden", vervolgt Marc Snels. "De manschappen 

zullen patrouilleren in een anonieme wagen om vandalen op 
heterdaad te betrappen." 
 

Snel 
 

Het stadsbestuur wil niet alleen meer blauw op straat om het 

probleem aan te pakken. Er komen ook 

sensibiliseringscampagnes en op termijn komt er mogelijk weer 

een veiligheidscamera op de Vrijheid. De vorige camera is in 
2011 weggehaald omdat de beeldkwaliteit van het toestel niet 

voldoende was om personen te kunnen identificeren. "Over een 

nieuwe camera kan ik voorlopig niet meer informatie geven, 
omdat het onderzoek nog loopt", antwoordt burgemeester 

Tinne Rombouts (CD&V). "Ik kan wel verzekeren dat we streng 

zullen optreden tegen vandalen die betrapt worden. We willen 

deze situatie zo snel mogelijk onder controle hebben." 
 

Voorzichtig 
 

Buurtbewoners en uitbaters van handelszaken reageren 

voorzichtig. Ze zijn blij met de kordate aanpak en hopen dat 

het vandalisme snel stopt. "We begrijpen dat het vooral om 
individuen gaat en dat het moeilijk is om hen op heterdaad te 

betrappen", zegt plaatselijke handelaar Patrick Melis. "Maar 
heel wat collega's zijn de aanhoudende overlast grondig beu. 

Het staat ook op het programma van zelfstandigenorganisatie 
Unizo om er snel en gericht een einde aan te maken. Iedereen 

wil een proper centrum." 
 

 

 

 

 

 


